
Kako do novih elektrarn?
Encgetiki in načrtovalci na-

šega gospodarskega razvoja za-
skrbljeno zrejo v prihodnost.
Radi bi razvoj, tega pa brez za-
dostnih količin električne ener-
gije ni. Radi bi gradili nove elek-
troenergetske objekte, da nas ne
bi spet presenetil »električni
mrk« z dnevnimi redukcijami,
kot se še lahko spomnimo leta
1973, pa smo proti gradnji nu-
kleark, proti gradnji HE na
Muri, HE v Trebuši in tudi grad-
nja načrtovanih pretočnih HE na
Savi nam ne gre od rok. Gradite-
lji so pričakovali, da se bodo po

gradnji HE Mavčiče preselili na
lokacijo ene izmed začrtanih
elektrarn savske ali murske veri-
ge, vendar ni s tem nič, ker je spet
nastal zastoj.

V srednjeročnem planu grad-
nje objektov elektrogospodar-
stva in premogovništva naj bi do
1990. leta zgradili 12 novih ob-
jektov, s skupno instalirano
močjo 347MW. Od te pričako-
vane moči naj bi bil delež vodnih
elektrarn 71 odstotkov — z
močjo 247 MW, delež termoe-
lektram pa 29 odstotkov, z

močjo 100 MW.

Obstajajo že tudi številke za
pokrivanje porabe v obdobju
1991-1995. Po lanskoletni ont;

mizaciji so že prej načrtovaniin
objektom dodali še nekaj novih,
s sicupno močjo 319 MW. Po tetn
dodatnem povečanju objektov
znaša njihova skupna moč 700
MW. Do takšne razmeroma vi-
soke številke so prišli načrtovalci
tudi zato, ker se nekaterim ob-
stoječim objektom izteka živ-


